

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INMA INVESTMENT AND FINANCIAL ADVANCES Date: 06-01-2026 02:25:16 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء للاستثمارات والتسهيلات المالية التاريخ: 06-01-2026 02:25:16 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of INMA INVESTMENT AND FINANCIAL ADVANCES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 16-02-2026 at zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الانماء للاستثمارات والتسهيلات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 16-02-2026 الساعة 10:00 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
The Board of Directors is pleased to invite the shareholders of Al-Anma Investments and Financial Facilities Company to attend the Ordinary General Assembly meeting, immediately followed by the Extraordinary General Assembly meeting, which will be held on Monday, February 16, 2026, at 10:00 AM via video and electronic communication (Zoom) through the electronic link published on the company's website, which provides a means of video communication for shareholders to consider the agenda of the two meetings, the details of which are shown below, and to make the appropriate decisions. Agenda for the Extraordinary General Assembly Meeting: 1) Deleting the purpose in Article 3, Paragraphs (d) and (i) of the Articles of Association, and amending the purpose in Article 3, Paragraph (i) of the Articles of Association to read: The company, in order to achieve its objectives, may directly undertake all actions necessary for its business and interests, including buying, selling, owning, borrowing, mortgaging, pledging, undertaking contracts and agreements, leasing, renting, representing other companies, individuals, and institutions, preparing engineering and organizational studies and plans, and	جدول أعمال اجتماع الهيئة العامة غير العادي: - (أ) شطب الغاية في البند 3/ الفقرات (د و ذ) من عقد التأسيس ، وتعيل الغاية في البند 3/ الفقرة (ش) من عقد التأسيس لتصبح : للشركة في سبيل تحقيق اغراضها مباشرة القيام بجميع الاعمال التي تلزم لاعمالها ومصحتها من بيع وشراء وتملك واقتراض ورهن وارتهان وقيام التعهدات والمقاولات واستئجار وتأجير وتمثيل للغير من شركات وافراد ومؤسسات واعداد الدراسات والمخططات الهندسية والتنظيمية وتولي الاشراف على مشاريعها ومشاريع الغير ، يجوز للشركة ان تكون لها مصلحة او تشترك باي وجه من الوجوه مع الهيئات والمؤسسات التي تزاو ل اعمالا شبيهة باعمالها او التي تعاونها على تحقيق اغراضها في المملكة الاردنية الهاشمية او في الخارج. (2) تعديل اسم الشركة ليصبح "شركة الانماء للاستثمارات المساهمة العامة المحدودة" أو أي اسم آخر يراه المساهمين مناسباً بخصوص ذلك أو تفويض مجلس الادارة باختيار اسم الشركة المناسب. (3) تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بما يتناسب مع القرارات أعلاه .

supervising its own projects and those of others. The company may have an interest in, or participate in any way with, bodies and institutions that conduct business similar to its own or that assist it in achieving its objectives, whether in the Hashemite Kingdom of Jordan or abroad. 2) Amending the company name to "Al-Anma Investments Public Shareholding Limited Company" or any other name the shareholders deem appropriate, or authorizing the Board of Directors to choose a suitable company name. 3) Amending the Articles of Association and Bylaws of the company to conform with the above resolutions.	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rola Emad Albasha	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rola Emad Albasha